

BANK INFORMATION FORM

An application for membership/renewal of membership is under consideration by the Atlantic Home Warranty (AHW). This is my authority to release the following information to AHW in connection with my application. This information is authorized on the express understanding and agreement that you will treat it as private and confidential and that neither the undersigned nor the bank shall be or become liable or responsible for or by reason of the giving of such information or its being inaccurate or incomplete.

(Applicant's Authorized Signature)

(Full legal name of Builder/Developer)

To: Atlantic Home Warranty
15 Oland Crescent, Halifax, NS B3S 1C6
(FAX 1-902-450-5454)

Dear Sirs:

We report that at the close of business on _____ 20 _____ the records of this Branch showed:

1. Line of Credit \$ _____
2. The above mentioned customer was directly liable to this Branch in respect to loans as follows (if none, so state):

AMOUNT OF LOAN	INTEREST	Nature of collateral lodged by customer, I.E., Section 88, Section 86, general assignment of book debts, hypothecation of collections, assignment of specified accounts and payment under contracts, stocks and bonds, etc. (Give particulars of stocks, bonds or other negotiable securities lodged by (Customer) indicate if postponement held.
----------------	----------	---

	RATE	_____
Due Rate _____	Paid to _____	_____

3. Length of time dealt with Applicant/Shareholders: _____ years.
4. The above mentioned customer was contingently liable as endorser of notes and drawer of drafts discounted at this Branch and/or as guarantor in total amount of \$ _____ as below (if none, so state): (If the number of items herein is substantial the bank need report only the total)

AMOUNT	NAME OF MAKER	DATE OF NOTE	DUE DATE	REMARKS
_____	_____	_____	_____	_____

5. Other direct or contingent liabilities, open letters of credit and acceptance thereunder, forward exchange contracts and relative collateral lodged by customer (if none, so state):

6. Securities held for account of customer, in addition to those reported in Section 2 and 5 (if none, so state), if for other than safekeeping, state purpose. State whether bearer is registered and if registered, in whose name.

Bank: _____ Branch: _____

Date: _____ By: _____ Title: _____
(Authorized Signature)

FORMULE D'INFORMATION BANCAIRE

Une demande en qualité de membre/renouvellement en qualité de membre est considérée par AHW. Cette information sera divulguée à la Société avec mon autorisation en raison de ma demande. Cette information est autorisée avec l'accord explicite que vous la traiterez comme privée et confidentielle et que ni le soussigné ni la banque sera ou deviendra responsable pour ou en raison d'avoir donné cette information ou du fait qu'elle serait inexacte ou incomplète.

Signature du Candidat Autorisé _____

(Nom complet du Constructeur/Développeur)

À: **AHW**
15 Oland Crescent
Halifax, Nouvelle-Écosse B3S 1C6
FAX (1-902-450-5454)

Cher(s) Monsieur (Messieurs):

Nous vous avisons qu'à la fermeture de nos bureaux, le _____ 20 ____, les dossiers de notre banque indiquaient ce qui suit:

1. Ligne de crédit \$ _____
2. Le client ci-haut mentionné avait une responsabilité directement avec cette succursale, par rapport aux emprunts mentionnés ci-dessous:

MONTANT DE L'EMPRUNT	INTÉRÊT	Nature du collatéral déposé par le client, c'est-à-dire, Section 88, Section 86, cession générale des dettes de livres, hypothèque des collections, cession des comptes spécifiques et paiements sous contrat, actions et bonds, etc. (Donner les détails des actions, bonds ou autres garanties négociables déposés par le client; indiquez si il y a remise tenue)
_____	_____	_____

TAUX _____

Taux dû _____ Payé à _____

3. Période de temps faisant affaire avec le Constructeur/Actionnaires: _____ années.
4. Le client, ci-haut mentionné, était fortuitement responsable comme endosseur de notes et de faire des retraits qui auraient été discontinués à cette succursale et/ou comme garant d'un montant total de \$ _____ comme mentionné ci-dessous (si aucun, prière de l'indiquer):
(Si le nombre d'articles ci-inclus est substantiel, la banque a seulement besoin de signaler le total)

MONTANT	NOM DE L'INSTITUTION	DATE DES NOTES	DATE DUE	REMARQUES
_____	_____	_____	_____	_____

5. Autres dispositions directes ou éventuelles, lettres de crédit et d'acceptance ouvertes par autorité, contrats d'échange avancés et collatéral pertinent déposé par le client (si aucun, prière de le mentionner):

6. Garanties tenues pour acompte du client, en plus des rapports mentionnés dans la Section 2 et 5 (si aucun, prière de le mentionner). Si ils ne sont pas pour être gardés en sécurité, mentionner pourquoi. Mentionner si il est porteur ou enregistré, si il est enregistré, sous quel nom.

Banque _____

Date: _____ Par: _____ Position: _____

(Signature autorisée)